
Fractie Van der Spoel 
Voor een Leuk, Sociaal Dordrecht 

Dordrecht, 19 maart 2023 

Betreft: Artikel 40 vragen Basketbal in Dordrecht 

Basketbal wordt steeds populairder in Nederland. Zie links bijgevoegde artikelen. Inmiddels staan er 
duizenden kinderen op een wachtlijst om lid te kunnen worden bij een basketbalvereniging. Ook in 
Dordrecht is er bij basketbalvereniging Rowic een ledenstop. Een ledenstop dat deels te maken heeft 
met een gebrek aan kader, aldus het bestuur van Rowic. Vanuit die optiek bezien hebben wij dan ook 
de volgende vragen aan het college: 

1. Heeft de wethouder kennis genomen van het nieuws omtrent de populariteit van basketbal in
Nederland en de ledenstop bij basketbalvereniging Rowic in Dordrecht?
2. Is het college op de hoogte van de relatie tussen het gebrek aan een eigen kantine en het tekort
aan trainers bij de basketbalvereniging?
3. Is er overleg geweest met de basketbalverenigingen in Dordrecht om de huidige situatie en
eventuele knelpunten te bespreken?
4. Ziet de wethouder mogelijkheden om binnen de sportboulevard in Dordrecht ruimte te creëren
voor een kantine voor de basketbalvereniging? Zo ja, waar en hoe?
5. Als het niet mogelijk is om binnen de sportboulevard ruimte te creëren voor een kantine,
overweegt het college dan om de basketbalvereniging onder te brengen in een ander complex waar
dit wel mogelijk is?
6. Welke alternatieve opties ziet de wethouder om het verenigingsgevoel en de betrokkenheid bij de
basketbalvereniging in Dordrecht te versterken?

7. Is het college op de hoogte van het succes van het basketbal pleintje bij het Oranjepark in
Dordrecht?
8. Hoe staat het college tegenover de klachten van omwonenden over het basketbal pleintje bij het
Oranjepark?
9. Heeft het college plannen om meer basketbal pleintjes aan te leggen in Dordrecht, gezien de
groeiende populariteit van de sport?
10. Overweegt het college specifiek om meer basketbal pleintjes aan te leggen in de
postcodegebieden 3311 en 3312 om het Oranjepark te ontlasten?
11. Wordt bij de herinrichting van het Energieplein of andere locaties rekening gehouden met de
mogelijkheid tot het aanleggen van basketbal pleintjes?

Ter info: 
https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/video/video/2d31e569-183d-462e-9b91-b87998cac519/basketbal-
steeds-populairder-duizenden 
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